GHW-SP5

Description:

A convenient pack of five screened washers designed for high-flow rate. The screen is effective in separating debris,
dirt and sediment from entering your water accessories.

Specifications:
+ Do not eat, keep away from children

La description:

Un pack pratique de cing rondelles grillagées congues pour un débit élevé. L'écran est efficace pour séparer les
débris, la saleté et les sédiments de pénétrer dans vos accessoires d'eau.

Caractéristiques:
+ Ne mangez pas, tenez-vous a |'écart des enfants

CAUTION:

FOR OUTDOOR USE ONLY. SEVERE ELECTRICAL SHOCK COULD RESULT IF WATER IS SPRAYED INTO OUTLETS OR SOURCE OF ELECTRICAL
CURRENT. THIS INDUSTRIAL GRADE SPLITTER CAN BE USED WITH HOT OR COLD WATER. TO PRESERVE THE LIFE OF THIS PRODUCT, DISCONNECT
OR DEPRESSURIZE IT WHEN NOT IN USE AND ALWAYS STORE INDOORS FOR WINTER OR WHEN TEMPERATURES ARE BELOW 0°C. THIS PRODUCT
CAN EXPOSE YOU TO CHEMICALS, INCLUDING LEAD AND LEAD COMPONENTS, WHICH ARE KNOWN TO THE STATE OF CALIFORNIA TO CAUSE
CANCER, BIRTH DEFECTS AND OTHER REPRODUCTIVE HARM. FOR MORE INFORMATION GO TO: WWW.PG65WARNINGS.CA.GOV

ATTENTION:

POUR USAGE A L'EXTERIEUR SEULEMENT. RISQUE D’ELECTROCUTION GRAVE EN CAS DE PULVERISATION D'EAU DANS DES INSTALLATIONS
ELECTRIQUES. POUR UNE UTILISATION EN EXTERIEUR UNIQUEMENT AVEC DE L’EAU FROIDE. POUR PRESERVER LA DUREE DE VIE DE CE
PRODUIT, DEBRANCHEZ-LE OU DEPRESSURISEZ-LE LORSQU'IL NEST PAS UTILISE ET RANGEZ-LE TOUJOURS A L'INTERIEUR POUR L'HIVER OU
LORSQUE LES TEMPERATURES SONT INFERIEURES A 0 ° C. CE PRODUIT PEUT VOUS EXPOSER A DES PRODUITS CHIMIQUES, Y COMPRIS LES
COMPOSANTS EN PLOMB ET EN PLOMB, QUI SONT CONNU DE L’ETAT DE CALIFORNIE POUR CAUSER CANCER, MALFORMATIONS
CONGENITALES ET AUTRES PREJUDICE POUR PLUS D'INFORMATIONS, RENDEZ-VOUS SUR WWW.P65WARNINGS.CA.GOV

e HOSE|VALVES|FITTINGS
TDS (GHW) Copyright Fairview Ltd 2021



